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Weet Ik Veel! Opnames 
Op 12 december vertrokken wij 
met een aantal leden met de 
trein richting Hilversum. Wat 
gingen jullie daar nou weer 
doen, zal je je wel afvragen. Nou, 
wij waren uitgenodigd om een 
opname van een aflevering van 
het programma “Weet Ik Veel!” 
bij te wonen. Iedereen kreeg een 
eigen kastje om mee te kunnen 
doen aan de quiz en we zagen 
Linda de Mol van dichtbij! 
Daarnaast waren Nikkie de Jager, 
Willem Voogd en Ruben Hein te 
gast. Helaas was de winnaar van 
de aflevering geen VCSVU-lid, 
maar het was een erg leuke 
ervaring, al zeg ik het zelf. 
Misschien volgend jaar weer en 
dan wel winnen?   
 

Kerstdiner! 
Op 6 december was het tijd voor een van onze grootste evenementen van 
het jaar: Het kerstdiner. Dit jaar met een record van 107 kaartjes die 
verkocht waren, was het kerstdiner uitverkocht. Een unieke gebeurtenis. 
In de keuken werd weer hard gekookt, in de M0-gang werd weer hard 
bediend. Iedereen heeft erg genoten en het eten was ook weer een 
culinair hoogstandje. De avond werd afgesloten met een gezellige borrel 
waar ook de nodige kerstnummers werden gedraaid. Hopelijk is het 
volgend jaar weer zo’n succes! 
 
 
 

 
 
  



 
 

 

 

Sinterkerst en Nieuw borrel 
Op 10 januari hebben wij met z’n alle in de tuinzaal het nieuwe jaar ingeluid. Ook 
hebben we Sinterklaas en Kerst gevierd. Het was leuk om iedereen toch nog een 
gelukkig nieuwjaar te wensen en om de Nieuwjaars avonturen van iedereen aan 
te horen. Ook zijn er uitgebreid discussies gevoerd over het wel of niet hebben 
van goede voornemens en wat deze dan wel niet inhielden. 

 
Filmavond! 
Op 16 januari was het tijd voor de filmavond van de Activiteiten Commissie. Elk 
jaar organiseert de Activiteiten Commissie een filmavond ter ontspanning, want 
zeg nou zelf, in een maand van depressief, grijs weer en mensen die het synthese 
practicum volgen, is een avondje lekker op de bank films kijken met z’n allen 
hartstikke welkom. Ter voorbereiding werd FOK omgebouwd tot een heuse 
bioscoopzaal. Wel acht banken stonden in rijen achter elkaar opgesteld en met 
de beamer werd de film op een grote muur geprojecteerd. We begonnen met de 
film Coco. Een leuke Disney film met een meeslepend verhaal. Ik moet toegeven 
dat dit misschien wel een van de leukste Disney films is die ik ooit heb gezien. 
Overigens waren meerdere mensen het hier mee eens. Na Coco zouden we een 
andere film genaamd Se7en kijken, helaas stond deze niet meer op Netflix. Er 
werd dus besloten een andere thriller te kijken. In eerste instantie was de film wel 
spannend, maar uiteindelijk liepen de meeste leden met een verwarde blik de 
ledenkamer weer uit. Tussen de films door werd er nog even pauze gehouden om 
naar de WC te gaan en nieuwe ladingen popcorn te poppen. Ben benieuwd welke 
films we volgend jaar gaan kijken! 
 
 

Agenda 
 

12 Februari 
hALV 

14 Februari 
Valentijnsborrel 
25 Februari 
Elfstedentocht 

27 Februari 
Avond Symposium 

 

….…………………... 

Weetje van de maand 
Steeds vaker en vaker hebben 

mensen ergens op hun lichaam 

wel een tattoo zitten. Op zich 

allemaal leuk en aardig, maar wat 

als je een MRI scan moet 

ondergaan? Is dit dan wel veilig? 

Is sommige kleuren inkt zit 

namelijk ijzer of nikkel. Dit zou 

kunnen reageren op het 

magnetische veld van de MRI. 

Sommige mensen die een MRI 

scan ondergingen en ook tattoos 

hadden, meldden dat het voelde 

alsof hun huid op die plek eraf 

getrokken werd. De plek van de 

tattoo absorbeert het grootste 

deel van de straling waardoor 

brandwonden kunnen ontstaan. 

Er is nader onderzoek gedaan en 

het blijkt dat dit zeer zelden 

voorkomt. Zelfs proefpersonen 

die een klein beetje branden 

voelden, waren weer klachtvrij na 

24 uur. Geen zorgen dus!   

 


